
 
 

JEGYZİKÖNYV 
a Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térség i Fejlesztési Tanács 

2014. április 29-én 8:00 órai kezdettel megtartott ülésér ıl 
 
Az ülés helye: Fejér Megyei Önkormányzat hivatalos helyisége 

(8000 Székesfehérvár, Szent István tér 9.) 
 
Jelen vannak: 
Tagok 
L. Simon László  elnök 
Simon Géza   Popovics György tag megbízásával 
Takács Károly   tag 
Tóth Erika   tag 
 
Meghívott 
Igari Antal   Fejér megyei fıépítész 
 
L. Simon László: 
Üdvözölte a megjelenteket. 
Megállapította, hogy az öt tagból három személyesen, egy tag (Popovics György) 
megbízottja révén megjelent, vagyis az ülés határozatképes. Törı Gábor, a Fejér Megyei 
Közgyőlés elnöke más fontos elfoglaltságára való tekintettel nem tud részt venni az ülésen. 
 
Ismertette a meghívóban is szereplı napirendet. Ezt követıen kérte a Tanács tagjait, hogy 
szavazzanak a napirend elfogadásáról. A jelenlévık egyhangúlag, 4-0-0 arányban 
elfogadták a napirendet.  
 
 
Elfogadott napirend: 

1) Beszámoló a Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 
2013. évi gazdálkodásáról  

2) Egyebek 
 
L. Simon László: 
Röviden ismertette az elıterjesztett anyagot. Kérdés, hozzászólás nem lévén, javasolta az 
elıterjesztés elfogadását, amit a tagok egyhangúlag, 4-0-0 arányban elfogadtak. 
 
 

Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 
11/2014. (IV.29.) számú határozata 

 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térség i Fejlesztési Tanács 

2013. évi gazdálkodásáról szóló beszámolójáról  
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács megtárgyalta az 
államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény, az államháztartásról szóló törvény 
végrehajtásáról szóló 368/2011. (XII. 31.), valamint az államháztartás szervezetei 
beszámolási és könyvvezetési kötelezettségének sajátosságairól szóló 249/2000. (XII. 24.) 
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számú kormányrendeletek elıírásaira tekintettel a 2013. évi költségvetésben meghatározott 
feladatok, bevételi és kiadási elıirányzatok teljesítésére, a Tanács pénzügyi helyzetére 
vonatkozó elıterjesztést a mellékletekben szereplı részletezéssel, és az alábbi határozatot 
hozta: 
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 2013. évi 
költségvetésének 

- módosított bevételi elıirányzata          238.243 e Ft 
- teljesített bevételek fıösszege         239.584 e Ft 
 
- módosított kiadási elıirányzata          238.243 eFt 
- teljesített kiadások fıösszege         144.253 eFt. 

 
Éves létszámkeret: 0 fı 
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács költségvetési 
mérlegét az 1.a., illetve az 1.b. sz. melléklet, pénzeszközeinek változását a 2. sz. melléklet 
tartalmazza. 
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 2013. december 
31-i állapotnak megfelelı vagyonát a 3. számú melléklet, a pénzforgalmi jelentését a 4. 
számú melléklet rögzíti. 
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács a 2013. évi 
költségvetésében vállalt feladatok tekintetében a kiadási elıirányzatokat alulteljesítve látta 
el, ezáltal 93.990 e Ft pénzmaradványa keletkezett. Az 5. számú mellékletben részletezett 
pénzmaradvány a 2014. évi költségvetés elfogadásakor az alábbiak szerint betervezésre 
került: 

- dologi kiadásra:              2.953 e Ft 
- beruházási kiadásra:                     91.037 e Ft 

 
Az Európai Uniós támogatással megvalósuló programok, projektek bevételeit és kiadásait a 
6. számú melléklet részletezi. 
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács többéves 
kihatással járó döntést nem hozott, közvetett támogatást nem nyújtott, adóssággal, 
tulajdonában álló gazdálkodó szervezettel, részesedéssel nem rendelkezik. 
 
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács a Velencei-tó és 
Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 2013. évi költségvetési 
beszámolójáról szóló határozatot az 1 - 6. számú mellékleteiben rögzített adatokkal 
elfogadja. 
 
 
Határid ı: folyamatos 
 
Felelıs:  L. Simon László 
              a tanács elnöke 
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Egyebek 
 
Takács Károly: 
Oroszlány Város részérıl további kerékpáros összeköttetéseket, illetve leágazásokat 
terveznek. Jelenleg folyik a szóba jöhetı nyomvonalak vizsgálata. A VVVTFT részérıl egy 
gesztusjellegő részvételt kér. 
 
Tóth Erika: 
Az igazi fejlesztéseknél a VVVTFT-t és annak vezetıjét L. Simon Lászlót tekinti 
példaképnek, mivel a fejlesztésekhez a forrást is képes megszerezni. Ennek megfelelıen 
szerepelt a Megyei Önkormányzat közgyőlésén is a VVVTFT mőködésérıl szóló 
tájékoztató, amihez sajnos csak az ı hozzászólása hangzott el. 
 
L. Simon László: 
Nem lesz vége a fejlesztéseknek a 12 km-es kerékpárút megépültével. Kerékpáros üzlet és 
szakszerviz épült a tó mellett, ahová már Budapestrıl is jönnek vásárlók a kiemelkedı 
szolgáltatás hírének köszönhetıen. 
Garancsi és Hernádi urak részt vettek a közel múltban rendezett Bringaexpón, egyúttal múlt 
csütörtökön együtt körbekerékpározták a tavat. Feltett célunk, hogy a Budapest – Vértes – 
Velencei-tó – Balaton útvonalat bekössék az Euroveloba.  
Most folyik a forráskeresés a VVVTFT területén még hiányzó szakaszok tervezéséhez. 
Ezek között szerepel a Vérteskozma – Majk – Csákvár – Lovasberény, valamint a Nadap – 
Pázmánd útvonal is. 
A megvalósításhoz azonban olyan szálláshelyek szükségesek, ahol jelentıs számú 
vendégéjszakát lehetne igénybe venni, hogy érdemes legyen errefelé kerékpározni. Ennek 
érdekében legyenek körtúra-, illetve csillagtúra-lehetıségek. 
Megkérdezte, hogy Takács Károly milyen gesztusértékre gondol? 
 
Takács Károly: 
Egy tatai tervezı cégtıl megrendelték a Vérteskozma – Majk – Csákvár útvonalra 
vonatkozó tanulmányterv elkészítését 2 változatban, amelyek közül az 1. közvetlen 
kapcsolatot biztosítana, míg a 2. Várgesztesen keresztül. Néhány héten belül kész lesz a 
tanulmányterv. Szeretné, hogy a választásokig egy ülés keretén belül Oroszlányban egy 
ülésen bemutatásra kerülhetne az anyag. 
 
L. Simon László: 
Esetleg lehetıség lenne arra júniusban egy minikonferencia keretében a várgesztesi vár 
fejlesztésével együtt. 
Oroszlányban kellene rendezni azt, amelyen részt vehet a Magyar Nemzeti Vagyonkezelı 
Zrt., a Vértesi Erdészeti és Faipari Zrt., a Forster Gyula Nemzeti Örökségvédelmi és 
Vagyongazdálkodási Központ, Oroszlány Város Önkormányzata, a Magyar Turizmus Zrt. 
Erre a rendezvényre meg kellene hívni a teljes turisztikai sajtót, amirıl ı gondoskodik. 
Jelenleg a Csákvár – Oroszlány országút keskeny egy bicikliúttal való kiegészítésre. Ezért 
egyeztetni kellene a Vértesi Erdıgazdasággal, hogy az erdıben mehessen az út. 
 
Takács Károly: 
Javasolja, hogy Majkon legyen június 17. után a rendezvény, mert addigra befejezıdhet az 
ottani felújítás. 
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Simon Géza: 
Van egy TDM-ük, ami Komárommal és Tatával is foglalkozik. 
Tatabánya és Tata között készen van a kerékpáros út, onnan folytatható tovább. 
Kocsis Mihály, az Erdıgazdaság vezérigazgatója támogatja az elıbb vázolt kérdést. Ennek 
érdekében már tisztítják az erdıt. 
 
Takács Károly: 
Majkon a szükséges installációt Oroszlány Város Önkormányzata biztosítja. 
A város szervezeti módon készül a szerepre, mert belépett egy kerékpáros „egyesületbe”, a 
KETOSZ-ba (Kerékpárosbarát Települések Országos Szövetsége) is. 
 
L. Simon László: 
A Magyar Turizmus Zrt-vel megoldják a vendéglátást. 
 
Tóth Erika: 
Milyen útvonalon mehet a Budapest – Balaton kerékpárút? 
 
L. Simon László: 
A Kormány döntött az építés elıkészítésérıl, a tervezésrıl. A kérdés a közvetlen 
nyomvonal meghatározása: 7-es fıút mellett vagy az Etyek – Váli-völgy vonalon menjen-e? 
A Kormány az utóbbit támogatja. 
İ ehhez 3 körtúra útvonalat is gondol, amiket egymással is össze lehetne kötni. Ez további 
– nemzetközi szinten is – jelentıs számú látogatót jelentene. 
 
 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén, megköszönte a jelenlévıknek az ülésen való 
részvételt és az aktív közremőködést.  
 
 
Székesfehérvár, 2014. április 29. 
 
 
 

L. Simon László 
elnök 

 
 
 
Jegyzıkönyvvezetı: 
 
 

Igari Antal 
 

 


